Kommentarer til digitalt årsmøte 19-27.10 2020
Sak 1:
Dette er en god ide m digitale møter
Gergely Roka 19. oktober kl. 09:06
Rettelse til agendaen:
Valg av styre er sak 9, ikke sak 7 som vist over.
Det er 4 kandidater til nytt styre, og alle kan stemmes på. Overskriften sier 3, og dette skal være 4.
Arild Tanem 19. oktober kl. 11:48
Ref. min forrige kommentar; Altså 4 kandidater til ordinære styreverv.
Arild Tanem 19. oktober kl. 11:50
Hvordan fremmes alternative kandidater til valgene. Marit Gislesen har nå vært varamedlem. Hun har solid erfaring fra politisk arbeide og organisasjons- og styrearbeide. Synes det vil være naturlig at hun rykker opp, når det nå er en ledig plass i styret.
Gretha Kant 25. oktober kl. 14:28
Hei. Det er desverre ikke anledning til benkeforslag i det digitale årsmøtet.
Arild Tanem 26. oktober kl. 23:04

Sak 2:
Harmonerer antall kjørte timer med utlegg til diesel?
Gretha Kant 23. oktober kl. 19:06
Ja, det harmonerer veldig bra.
Roar Elgaaen 25. oktober kl. 00:41
Ok.Takk for info.
Gretha Kant 25. oktober kl. 14:25
Hvor mange timer med løypekjøring?
May Britt Halland 26. oktober kl. 14:04
Det ble registrert 242 timer på Eivind for sesongen 18/19. I tillegg kommer et ukjent antall dugnadstimer på Terje Rogde og Lars Troppen (Asgeir og scooter), samt Harald Aspelund (scooter). Håper jeg har fått med alle som bidro med imponerende (og ubetalt) dugnads-innsats.
Roar Elgaaen 26. oktober kl. 23:16

Sak 4:
Takk til styret og andre frivillige bidragsytere.
Det blir bra m ny scooter.
Det trengs særlig i forbindelse med rydding av løypetraser/pakking av løypesåler tidlig i sesongen, samt sporsetning over vannene. Hittil har jeg kjørt m privat scooter både løypekjøring og nyttetransport med kjøreløyve.
Foreslår ny scooter- kjørt løype fra slutten av Svartepyttveien vestover, forbi nordenden av Kvitenatten og inn i Seterløypa.
Det vil gi rask og kort tilgang til å komme seg opp i fjellet vestover for alle i Seterdalen.
Mvh. Harald Aspelund, Seterdalen 1.
Harald Aspelund 19. oktober kl. 09:55
Hva er hytteforeningen? Savner orientering fra veien ( styret har vel en representant i veistyret, uten stemmerett?
Gretha Kant 23. oktober kl. 19:12
Benytter også anledningen til å skryte av Tor Haugje. Veien har vært veldig fin.
Gretha Kant 23. oktober kl. 23:52
Har styret gitt innspill til kommuneplanen?
Gretha Kant 25. oktober kl. 14:48
Ny snøscooter og mulighet til gode forberedelser til pakking av løyper er flott. Sjekke is og sporsetting over vannene er viktig. Mulig god såle ville redusere havari?
May Britt Halland 26. oktober kl. 14:52
Takk til styret! Støtter fullt ut anmodningen om å ta hensyn ved å minimere utebelysning! Noen har lamper som lyser mer en stjernene på himmelen nå! Unødvendig når det er nok av lamper på markedet som ikke sjenerer andre og ødelegger stemninga.
Tips: Ta en kveldstur og rett blikket kritisk mot egen hytte:-)
Sture Lauritsen 26. oktober kl. 20:40
Til Greta Kant's spørsmål:
1. Det skulle nok ha stått Hytteforbundet, dette er en paraplyorgranisasjon for velforeninger/hytteforeninger/løypelag i kommunen. Se https://www.nore-og-uvdal.kommune.no/nyheter/2018/november/hytteforbund for mer info.
2. Veien, antar at Kant her snakker om veien fra Juvsgrend til Breiset. Jeg ser ikke at informasjon fra dette veglaget er relevant i Velforeningen's årsberetning. Som man ser i siste linje av vedtektene for dette veglaget (finnes på juvsgrenda.no) har velforeningen mulighet til å ha en observatør på styremøtene i veien. Egentlig var Terje Rogde valgt til dette, men siden han bor i Oslo har jeg tatt denne rollen siden jeg alikevel sitter i styret for dette veglaget.
Lars Troppen 27. oktober kl. 12:21
Takk for tbm. Det har jo blitt endringer for noen år siden vedr. Observatør i veistyret (Juvsgrend Breiset). Er inneforstått med at vi derfor må forholde oss til hva dette styret bestemmer, men mener likevel det burde være av interesse for velet å informere oss om hva som skjer. ( Ref. Bom, snørydding osv).
Gretha Kant 27. oktober kl. 18:46


Sak 6:
Slik dette er organisert fra kommunens side, synes jeg ikke vi bør legge dette arbeidet på styremedlemmene.
Gretha Kant 25. oktober kl. 14:52
Jeg går ut i fra at som et ledd i utredningen blir dette ene av 9 løypelag kontaktet for å høre om deres erfaringer?
Bjørn Enger 26. oktober kl. 16:15
Ja det vil være naturlig å finne ut av deres erfaringer. Vi har mange spørsmål til dette selv og ber om tid til å behandle saken på en god måte. Vi må forstå hva et infrastrukturselskap er, hvordan dette organiseres, hvilke krav og kostnader dette vil kreve.
Espen Løe 26. oktober kl. 22:35

Sak 7:
Dette er en god ide, jeg tenker at en slik komité gjerne kan ha god grunneierrepresentasjon, siden de gjerne har både maskiner og kunnskap som kan være nyttig.
Lars Troppen 25. oktober kl. 11:06
Ok. Det må vel være innenfor styrets fullmakter å kunne nedsette en slik komite. Lurt å ha med grunneierne, slik L.T. Foreslår.
Gretha Kant 25. oktober kl. 14:54
Jeg støtter Lars og Gretha Kant på ovennevnte kommentar.
Marit Gislesen 27. oktober kl. 09:34

Sak 8:
Dersom det stemmer at veibyggingen fra Breiset mot Veavatn er i strid med reguleringsbestemmelsene bør dette meldes til kommunen, og styret er kanskje da en passende avsender?
Anne Mona Ridd 22. oktober kl. 22:26
Finnes det noen retningslinjer/regler for 'nabohensyn' mellom oss hytteeiere, f.eks. støy, utelys etc., og hvem har evt. fullmakter i forhold til dette?
Anne Mona Ridd 22. oktober kl. 22:36
Stengte private veier en uting, men ser at det kan medføre parkeringsproblemer siden nok ikke parkeringsplasser er prioritert ifm. veibygging. Hvis det er spesielle veier man tenker på kan infrastukturmidler brukes til parkering hvis velforeninga vurderer det som fornuftig bruk av midler. Hvis velforeninga skal ta tak i brudd på kommunale reguleringsplaner må man jo velge inn en advokat. Jeg ser ikke at en velforening skal ha kompetanse her, men hvis der kommer en velbegrunnet sak fra medlemmer må selvsagt styret gjøre en sak til sak vurdering,
Lars Troppen 25. oktober kl. 11:21
Jeg kjenner ikke spesifikt til brudd på reguleringsplanen. Hvis så et dette en viktig sak. Jeg foreslår i første instans at Brekke tar kontakt med kommunen å retter spm om eventuelle brudd, da han har direkte kunnskap om dette.
Videre står vel saken slik PR nå at en ikke har kommet på «advokat-stadiget» , og hellet ikke er en vedtaksak på årsmøte.
Marit Gislesen 27. oktober kl. 09:45

